
Van:
Verzonden: woensdag 3 november 2021 12:14 
Aan: Griffie  

Onderwerp: Re: Betoog vrije sector woningbouw perceel Kalmoes, Hoefblad en wegen 
‘Huizermaatweg en Zuiderzee’ 

Geachte gemeenteraad,  
 
We hebben van de gemeente Huizen een schrijven gehad mbt participatie genoemd perceel.  
 
Ik begrijp uit de vergaderstukken welke ik gezien heb dat de participatie alleen bestaat uit uitvoering 
woningen (kleur kozijnen stenen enz?) en parkeerplaatsen niet over het belangrijkste deel waarover 
veel van de bewoners van de Kalmoes en Hoefblad hun zorg over hebben uitgesproken namelijk 
behoudt van dit mooie stukje ongerepte natuur in Huizen.  
Jammer dat hier zo onbeschaamd overheen gewalst wordt door gemeente Huizen, overigens ook 
frappant temeer veel van de partijen in hun programma natuurbehoud omschrijven.  
Als we op een willekeurige dag gaan kijken hoeveel mensen uit deze straten gebruik maken van het 
openbaar vervoer is een minimaal aantal, omdat veel mensen in deze straten gebruik maken van de 
auto en of fiets.  
Het gehanteerde natuurgebied wordt omschreven dat deze nabij een busbaan ligt en hier dus 
representatief voor is.  
Dit is niet zo! Waarom wordt er rekening gehouden met 26 parkeerplaatsen?  
Jammer dat de gemeente Huizen hier niet naar gekeken heeft.  
Er wordt dus een mooi stukje natuur opgeofferd voor een reden welke incorrect is en eigenlijk niet 
door gemeente Huizen goed onderzocht is.  
 
De actie van de gemeente Huizen over het meedenken over de woningbouw (is zeker geen 
participatie van het gebied) is representatief voor de gehele denkwijze over de invulling van dit 
gebied, incorrect, rommelig en niet doordacht.  
 
Is bij het besluit van de gemeente Huizen gekeken naar de WNB? Is hier melding over gedaan bij 
desbetreffende instanties? Wat zijn hun reacties hierover?  
Waarom wijkt de gemeente Huizen af van hun idee over behoud van groen?  
 
Graag wil ik inzake de woz de stukken hierover opvragen bij de gemeente Huizen.  
 
Omdat ik het gevoel heb dat dit plan eigenlijk niet doordacht is, heeft de gemeente Huizen gekeken 
naar de verkeersdoorstroming over de Kalmoes en Hoefblad naar dit stukje groen?  
 
Nogmaals luister naar de bewoners van de kalmoes en hoefblad en zoek een beter geschikt stukje 
bouwplaats op een van de 26 stukken beschikbare grond. Behoudt dit stukje unieke natuur in 
Huizen.  
 
Groet  
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Op 17 apr. 2021 om 15:31 heeft het volgende geschreven: 

  
Gelieve in aankomende  bestuursoverleg als inkomend stuk behandelen  
 
 

  
Geachte raadslid, bestuur en gemeenteraad Huizen, 
 
We hebben (via de niet officiële weg) vernomen dat het mooie stuk groene natuur grenzend aan de 
Kalmoes, Hoefblad en wegen ‘Huizermaatweg en Zuiderzee’ moet wijken voor (vrije sector) 
woningbouw. 
 
Dit vinden we bijzonder jammer temeer Huizen al zo weinig groen meer herbergt, overal om ons 
wordt gebouwd, Huizen slibt vol.  
Hoe jammer zou het zijn dat een van de weinige stukjes groen, waar jong en oud kunnen genieten 
van de flora en fauna en een van de weinige stukken groen welke Huizen nog herbergt gaat 
verdwijnen voor genoemde woningbouw. 
Is er over nagedacht over het maatschappelijke welzijn van omwonenden als ze genoemd stuk groen 
niet meer kunnen gebruiken om te spelen of gewoon van de genieten? 
De flora en fauna floreert op dit stuk groen weelderig, hoeveel schade wordt hieraan aangebracht 
door genoemde (vrije sector) woningbouw en ontginning van dit stukje mooie natuur? 
 
Zijn hieraan studies onderworpen? Hoeveel vogelsoorten en andere fauna en flora soorten leven 
floreren hier, m.i. veel. Kunnen deze studies onder de wet openheid bestuur worden vrijgegeven? 
Kunnen deze worden verstrekt aan de initiatiefneemsters van deze actie?  
 
Uiteraard begrijpen we dat de woningnood hoog is, maar wij zijn van mening dat een andere 26 
locaties welke u benoemt in uw raadsvergadering van 26 september 2019 met als onderwerp 
‘verkenning mogelijke woningbouwlocaties’ hierin beter tot zijn recht komen. 
Zoals in genoemde raadsvergadering wordt er gesproken over het feit dat er geen structureel groen 
wordt opgeofferd voor woningbouw.  
 
In uw groenplan oost-west as Huizen omschrijft het volgende: 
Groen bepaalt in grote mate het welbevinden van de mens. Daarnaast draagt een groene omgeving 
bij aan klimaatbestendigheid, een goede waterhuishouding, het zuiveren van de lucht, beperken van 
geluidsoverlast, verkoeling in hete zomers én heeft het een positief effect op de waarde van woningen 
en kantoren. 
Het oost-west plan biedt kansen om groen, gezond en slim om te gaan met verstedelijking en 
mobiliteit. Het doel van deze omvorming is dat er straks een gevarieerder én toch eenduidig beeld 
ontstaat die herkenbaar is als de groene oost-west route. Dat met deze aanpassingen ook kansen zijn 
om de biodiversiteit te vergroten en de processierupsplaag aan te pakken, is een mooie 
bijkomstigheid. 
 

Dit stukje groen valt geografisch niet onder uw groenplan echter kan wel aan de omschrijving 
voldoen.  
 
Met vrije sector woningbouw op dit stukje grond wordt het welbevinden van de omwonende en de 
flora en fauna in dit gebied ernstig aangetast. 
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Resumerend betoog. Laat dit stuk maatschappelijk groen onaangetast en laat hier geen vrije sector 
woningbouw plegen.  
 
Laat Huizen haar weinige stukjes groen behouden en laat haar inwoners hier van genieten.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
 

Bewoner Kalmoes  
 
Verstuurd vanaf mijn iPad 
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